
Zápis z jednání Komise mladých ze dne 21. 02. 2024 

 

Přítomni: Tomáš Kassal – předseda 

  Kristián Balon 

  Anna Dobruská 

  Filip Keller 

  Lukáš Novák 

  Petr Slach 

Neomluveni: Aneta Bartošová 

  Tereza Dlouhá 

  Anna Krandová 

  Adam Makula 

Hosté:  Ing. Zuzana Hořínková Kawanová – zastupitelka 

 

Program: 

1. Schválení statutu Komise mladých 

2. Projekt „Podnikni to!“ 

3. Zisk materiálů pro další jednání komise 

4. Komunikace a publicita komise 

5. Návrhy členů 

6. Diskuze 

7. Termín dalšího jednání 

 

K bodu č. 1 

Komise mladých prodiskutovala statut své komise, který jim byl před jednáním zaslán. Nikdo 

z přítomných neměl návrhy na úpravy statutu. Komise se jednomyslně shodla na schválení 

statutu Komise mladých a předkládá ho Radě města Žatce ke schválení. 

 

K bodu č. 2 

Komise mladých byla požádána o stanovisko k projektu „Podnikni to!“, který je koncipován 

jako projekt na podporu a pomoc začínajících podnikatelů. Předseda komise připomněl 

detaily projektu a následně proběhla diskuze o jeho vhodnosti pro město Žatec. Komise se 

shodla, že dané služby ve městě již nabízí Inovační centrum Ústeckého kraje, a proto 

nedoporučuje Radě města jeho schválení. 

 

K bodu č. 3 

Členové diskutovali o možnostech zisku dalších podnětů k jednání od studentů, aby jim bylo 

také umožněno přicházet s dalšími nápady ke zlepšení a zvelebení města. Předseda komise 



prezentoval svůj nápad rozeslat do škol dotazník, skrze který by studenti mohli dávat návrhy 

komisi k dalšímu projednání. Členové se vyjádřili pro rozeslání dotazníku ředitelům škol. 

 

K bodu č. 4 

Komise se shodla, že kvůli svému zacílení zejména na studenty, by měla mít vlastní 

komunikační kanály. Členové se shodli na vytvoření loga komise a následném založení 

sociálních sítí Facebook a Instagram, které budou sloužit jako další komunikační prostředek 

s veřejností. 

 

K bodu č. 5 

Pan Balon upozornil na stav hokejbalového hřiště u hřbitova a navrhl, že by bylo vhodné ho 

opravit. S jeho názorem se komise ztotožnila. 

 

K bodu č. 6 

Pan Novák poukázal na časté znečištění prostor podloubí v centru města na náměstí Svobody. 

Komise projednala možnost získání nových členů, ale shodla se, že momentálně je počet 

členů dostačující. 

Členové diskutovali o možnosti připravit akci, na které by zpropagovali existenci komise a 

její účel. Pan Balon navrhl, že by se akce mohla konat v aule žateckého gymnázia formou 

setkání s veřejností. 

K bodu č. 7 

Komise se shodla na termínu dalšího jednání 22. března 2024 od 16:00 v malé zasedací 

místnosti radnice. 

 

 

 

  ..............................................  

  Tomáš Kassal 

 předseda Komise mladých 


